
Schriftelijke vragen artikel 41 

Onderwerp: Uitbreiding kippenstal Vijfhuzenbaan 14 Riel 

Fractie: SP 

Datum: 11-10-2020 

 

Geacht college, 

Wij ontvingen van bewoners uit Riel klachten vooral in de zomer van stank van de pluimveehouderij 

op de Vijfhuizenbaan 14. Dit bedrijf heeft een omgevingsvergunning 2-12-2014 voor uitbreiding van 

stallen voor vleeskuikens gekregen. Een jaar geleden verliep deze vergunning zonder dat er gebruik 

van gemaakt is. Inmiddels wordt het bedrijf uitgebreid. Hier willen graag meer duidelijk over ook 

voor de inwoners in Riel. Daarom de volgende vragen: 

1. Moet een bedrijf na het verlopen van een omgeving vergunning een nieuwe vergunning 

aanvragen? 

2. Heeft het bedrijf een nieuwe omgevingsvergunning aangevraagd? 

3. Zo ja, waarom is dit niet gemeld op de gemeentepagina in het Goirles Belang? 

4. Waarom is de oude omgevingsvergunning niet uitgevoerd? 

5. Zijn aan het verstrekken van een vergunning ook gezondheid en milieu eisen verplicht om 

aan te voldoen? 

6. In het Brabants Dagblad van 9-5-2020 stond dit bericht https://www.bd.nl/tilburg-e-

o/veehouders-goirle-vaker-in-overtreding-dan-andere-boeren-in-brabant~a926af5b/ . Was 

deze veehouderij ook in overtreding, zo ja waarmee? 

7. Als er overtredingen waren, zijn deze nu opgelost? 

Bij voorbaat dank voor de schriftelijke beantwoording. 

Met vriendelijke groet, 

Stijn van den Brekel 

Raadslid Goirle 
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